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Z  A  P  I  S  N  I  K 

sa  23. sjednice Općinskog vijeća Vareš,   

održane 31.01. 2019. godine 

 

Predsjedavajući OV pozdravio sve prisutne. 

Izvršena je prozivka vijećnika. 

 Prisutni vijećnici: Mirnes Ajanović, Adis Čizmo, Dženan Džafo, Ilhana Fatić, 

Nermin Hrvat, Emir Islamović, Kenan Kamenjaš, Đemo Kevrić, Mario Marošević, Mario 

Mirčić, Safeta Muftić, Anel Muftić, Nedžad Mušanović, Kruno Riđić, Branko Romić, Elvir 

Rožajac, Igor Šimić, Nikola Šimić i Fadila Turki. 

Odsutni: Nema. 

Adis Čizmo – predsjedavajući Općinskog vijeća Vareš  konstatuje da Vijeće može 

raditi jer ima kvorum za rad sjednice. 

Predsjedavajući OV otvorio je 23. sjednicu s početkom u 14,00 sati, u velikoj sali 

Općine Vareš.   

 

Pored vijećnika sjednici prisustvuju: Općinski načelnik – gosp. Zdravko Marošević, 

sekretar Općinskog vijeća – gosp. Leon Pavlović,  pomoćnici Općinskog načelnika – gosp. 

Ermin Musa,  i gosp. Ibrahim Spahić,  rukovodilac JURA – gosp. Rusmir Berberović, ispred 

Službe za privredu, finansije i trezor – gosp. Boro Anđić, komandir PS Vareš – gosp. Edin 

Karamustafić, zastupnice u Skupštini ZDK – gosp. Vedrana Dugonjić i gosp. Alma 

Kamenjaš, predsjednici političkih partija i predstavnici medija. 

Sekretar OV Leon Pavlović izvijestio je Vijeće o zaključcima i odgovorima na 

postavljena vijećnička pitanja sa 22. sjednice OV održane 27.12.2018. godine. Na 22. sjednici 

donesena su tri (3) zaključka. Svi zaključci su realizovani. Postavljeno je devet (9) vijećničkih 

pitanja. Na sva pitanja usmeno je odgovorio Općinski načelnik na samoj sjednici, isti 

odgovori su dostavljeni i pismeno podnosiocima vijećničkih pitanja.    

Općinski načelnik gosp. Zdravko Marošević u okviru aktuelne problematike na području 

općine Vareš za današnju sjednicu izvijestio je Vijeće o aktivnostima u vezi zimskog 

održavanja uslijed snježnih padavina. Upoznao je prisutne da je u organu uprave – Općini 

Vareš Federalna revizorska inspekcija koja sprovodi redovnu reviziju po svom programu rada 

a da je posljednja bila 2010. godine.  Također je upoznao Vijeće da je Općina Vareš dobila 

potvrdu o suradnji Francuskog grada Karlsrue sa našom Općinom. 

 

 

http://www.vares.info/
mailto:vares@bih.net.ba
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(V i j e ć n i č k a   p i t a n j a) 

 

Vijećnička pitanja 

 

 

Elvir Rožajac  

 

1. „Naša stranka“ smatra da je postojao veliki razlog za proglašenje elementarne 

nepogode na području naše općine. Zašto to nije urađeno, kada su općine sa puno 

manje snijega proglasile takvo stanje?  ( dao je pojašnjenje).  

 

2. Zatražio je da se ispred Općine uputi dopis našoj jedinoj benzinskoj pumpi na 

području općine, da se pokuša iznaći mogućnost da ljudi mogu kupovati plin za svoja 

auta. ( dao je pojašnjenje). 

 

 

Kruno Riđić 

 

3. Pitanje uputio Općinskom načelniku: Kada možemo očekivati Vaš Program rada ?       

(dao je pojašnjenje). 

 

 

4. Pitanje uputio Općinskom načelniku: Planirate li da izvršite reviziju srednjoškolskih i 

fakultetskih diploma  ? (dao je pojašnjenje). 

 

 

Mirnes Ajanović 

 

5. Grupa građana traži da se Načelnik očituje o problemu vezanom za nadvožnjake na 

putu koji je komunikacija za desetak sela na području naše općine. (ledenice i natrule 

daske i grede- dao je pojašnjenje). 

 

 

Safeta Muftić 

 

6. Mještani naselja Pruga pitaju zašto su zanemareni u odnosu na ostala gradska naselja? 

( dala je pojašnjenje). 

 

 

Đemo Kevrić 

 

7.  Šta se uradilo sta zahtjevima vlasnika K objekata oko rješavanja termoizolacije u 

potkrovlju tih objekata ( K-4 K-5 K-6 i K-7) ? ( dao je pojašnjenje). 

 

 

8. Može li JKP d.o.o. Vareš  uz pomoć Općine da izvrši proširenje svih lokalnih puteva 

na cijeloj općini? ( dao je pojašnjenje) . 
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Predsjedavajući OV skrenuo je pažnju vijećnicima da prilikom postavljanja vijećničkih pitanja, 

pitanja budu konkretna sa kraćim obrazloženjem, a ako imaju potrebu za opširnijim obrazloženjem da 

isto mogu pismeno dostaviti. 

 
 Općinski načelnik  dao je usmene odgovore  na postavljena vijećnička pitanja na samoj sjednici. 

Predsjedavajući OV  stavio je na raspravu Zapisnik sa 22. sjednice OV. 

      Nije bilo primjedbi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Zapisnik sa 22. 

sjednice OV i nakon izjašnjavanja vijećnika konstatuje da je jednoglasno sa (19 glasova 

„ZA“ )  usvojen Zapisnik sa 22. sjednice OV.  

 

Predsjedavajući OV stavio je na raspravu prijedlog dnevnog reda za  23. sjednicu OV koji 

je usaglašen na Kolegiju Općinskog vijeća.   

      Nije bilo rasprave i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje prijedlog dnevnog reda 

23. sjednice OV. 

Nakon izjašnjavanja vijećnika  predsjedavajući OV konstatuje da je  jednoglasno sa (19 

glasova „ZA“  usvojen  sljedeći 

 

 

 

D n e v n i    r e d 

 
 

1. Informacija o radu Policijske stanice Vareš sa ocjenom stanja bezbjednosti za 

2018.godinu. 

            Izvjestilac: PS Vareš. 

 

2. Prijedlog Izmjena i dopuna proračuna-budžeta Općine Vareš za 2019.godinu. 

Izvjestilac: Općinski načelnik. 

 

 

3. Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za kreditno zaduženje Općine Vareš. 

Izvjestilac: Općinski načelnik. 

 

4. Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama – javne prodaje 

građevinskog zemljišta u svrhu izgradnje stambenih objekata. 

             Izvjestilac:  Ermin Musa. 

 

 

5. Prijedlog Odluke o prosječnoj konačnoj građevinskoj cijeni 1m
2
 korisne stambene 

površine na području općine Vareš za 2018. godinu. 

Izvjestilac:  Ermin Musa. 

 

 

6. Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke u Općinskom vijeću Vareš 

iz budžeta Općine Vareš za 2019. godinu. 

Izvjestilac: Općinski načelnik. 
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7. Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru i imenovanju predsjednika i članova 

Skupštine JKP d.o.o. Vareš. 

Izvjestilac: Općinski načelnik. 

 

 

8. Prijedlog Rješenja o konačnom imenovanju predsjednika i članova Upravnog odbora 

Javne ustanove Dom zdravlja Vareš. 

Izvjestilac: Općinski načelnik. 

 

 

9. Izvještaj o realizaciji Odluke općinskog fonda za vatrogastvo u 2018.godini. 

Izvjestilac: Ibrahim Spahić. 

 

 

10.  Tekuća pitanja. 

 

 

 

Ad. 1. 

(Informacija o radu Policijske stanice Vareš  

sa ocjenom stanja bezbjednosti za 2018. godinu.) 

Otvorena je rasprava u kojoj su svoja mišljenja, stavove, prijedloge i pitanja iznijeli 

vijećnici: Nedžad Mušanović, Kruno Riđić, Elvir Rožajac, Đemo Kevrić, predsjedavajući OV 

Adis Čizmo, Općinski načelnik Zdravko Marošević i vijećnik Mirnes Ajanović. 

Učesnici u raspravi akcenat su stavili na problem parkiranja u gradu i nedostatku 

parking prostora. 

Komandir PS Vareš gosp. Edin Karamustafić u svom obraćanju dao je neka 

pojašnjenja na iznesene diskusije vijećnika u raspravi i odgovorio na postavljena pitanja 

vijećnika koja se odnose na: parking prostor, postavljanje stacioniranog radara, podataka u 

vezi nasilja u porodici i posjedovanja i nošenja vatrenog oružja, stanja na putevima i 

obraćanja PS Vareš nadležnim u Kantonu u vezi rješavanja istog, problem pasa lutalica i sl.). 

Također je izjavio da podržava prijedlog iznesen u raspravi da se organizuje sastanak sa 

predstavnicima Općine Vareš i PS Vareš u vezi rješavanja problema parking prostora u gradu. 

 

Zatvorena je rasprava i predsjedavajući OV konstatuje uz Zaključak da je Vijeće 

primilo k znanju 

 

Informaciju o radu Policijske stanice Vareš  

sa ocjenom stanja bezbjednosti za 2018. godinu. 

 

 

Ad. 2. 

 

(Prijedlog Izmjena i dopuna proračuna/budžeta Općine Vareš za 2019. godinu.) 

 

Komisija za privredu, finansije i budžet na 13. sjednici održanoj 21.01.2019. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 
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- Komisija prihvata Prijedlog Izmjena i dopuna budžeta/proračuna Općine Vareš za 

2019. godinu, te ga upućuje Vijeću na razmatranje. 

Općinski načelnik Zdravko Marošević dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku 

dnevnog reda. 

 

 Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Izmjena i dopuna proračuna/budžeta Općine Vareš za 2019. godinu. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da su jednoglasno sa 

(19 glasova „ZA“) usvojene  

 

Izmjene i dopune proračuna/budžeta Općine Vareš za 2019. godinu. 

 

 

 

Ad.3. 

(Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za kreditno zaduženje Općine Vareš.) 

 

 

Komisija za privredu, finansije i budžet na 13. sjednici održanoj 21.01.2019. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 

- Komisija prihvata Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za kreditno zaduženje 

Općine Vareš, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 15. sjednici održanoj 21.01.2019. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 
- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o davanju saglasnosti za kreditno zaduženje 

Općine Vareš, te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Općinski načelnik Zdravko Marošević dao je dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog 

reda i potrebnim zakonskim procedurama koje se sprovode u vezi odobrenja i dobivanja 

kreditnih sredstava za izmirenje obaveza prema Poreskoj upravi. 

 

Otvorena je rasprava u kojoj je učestvovali vijećnici: Kruno Riđić, Elvir Rožajac, Đemo 

Kevrić, Branko Romić, predsjedavajući OV Adis Čizmo i Općinski načelnik Zdravko 

Marošević koji je odgovorio na neka pitanja postavljena u raspravi. 

 

 Predsjedavajući OV napomenuo je da e ova Odluka u skladu sa Statutom Općine 

Vareš donosi 2/3 većinom glasova. 

 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Prijedlog 

Odluke o davanju saglasnosti za kreditno zaduženje Općine Vareš. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(19 glasova „ZA“) usvojena  

 

Odluka o  davanju saglasnosti za kreditno zaduženje Općine Vareš. 
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 Predsjedavajući OV dao je pauzu u trajanju 15 minuta. 

 Nastavljeno je sa radom današnje sjednice. 

Ad.4. 

(Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama – javne prodaje 

građevinskog zemljišta u svrhu izgradnje stambenih objekata.) 

Komisija za statutarna pitanja i propise na 15. sjednici održanoj 21.01.2019. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 

- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja 

nekretninama – javne prodaje građevinskog zemljišta u svrhu izgradnje stambenih 

objekata , te je upućuje Vijeću na razmatranje. 

 

Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama – javne 

prodaje građevinskog zemljišta u svrhu izgradnje stambenih objekata. 

     Nakon izjašnjavanja vijećnika  predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(15 glasova „ZA“) (odsutni vijećnici: Igor Šimić, Mario Marošević, Branko Romić i Mirnes 

Ajanović) usvojena  

Odluka o načinu i uslovima raspolaganja nekretninama – javne prodaje  

građevinskog zemljišta u svrhu izgradnje stambenih objekata. 

 

 

Ad.5. 

(Prijedlog Odluke o prosječnoj konačnoj građevinskoj cijeni 1 m 
2  

korisne stambene površine na području općine Vareš za 2018. godinu.) 

 

     Komisija za statutarna pitanja i propise na 15. sjednici održanoj 21.01.2019. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 
- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o prosječnoj konačnoj građevinskoj cijeni 1 m 

2 

korisne  stambene  površine na području općine Vareš za 2018. godinu, te je upućuje Vijeću 

na razmatranje. 

 

     Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

        Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o prosječnoj konačnoj građevinskoj cijeni 1 m 
2 

korisne 

stambene površine na području općine Vareš za 2018. godinu . 
 

     Nakon izjašnjavanja vijećnika  predsjedavajući OV konstatuje da je jednoglasno sa 

(17 glasova „ZA“) (odsutni vijećnici Mario Marošević i Branko Romić.) usvojena  

Odluka o prosječnoj konačnoj građevinskoj cijeni 1 m 
2  

korisne stambene površine na području općine Vareš za 2018. godinu. 

 



____________________________________       ____________________________________ 
7 

Ad.6. 

(Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke u  

Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2019. godinu.) 
 

     Komisija za statutarna pitanja i propise na 15. sjednici održanoj 21.01.2019. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 
- Komisija nema primjedbi na Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke u 

Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2019. godinu , te je upućuje Vijeću na 

razmatranje. 

 

Komisija za privredu, finansije i budžet na 13. sjednici održanoj 21.01.2019. godine 

jednoglasno je donijela sljedeći Zaključak: 

 

- Komisija prihvata Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke u 

Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2019. godinu, te ga upućuje 

Vijeću na razmatranje. 
 

     Predlagač nije imao dodatno pojašnjenje za ovu tačku dnevnog reda. 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Odluke o raspodjeli sredstava za političke stranke u Općinskom vijeću 

Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2019. godinu. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 16 glasova 

„ZA“  i 1 „SUZDRŽANIM“ glasom (odsutni vijećnici Mario Marošević i Branko Romić.)  

usvojena 

Odluka o raspodjeli sredstava za političke stranke  

u Općinskom vijeću Vareš iz budžeta Općine Vareš za 2019. godinu.  

 

Ad.7. 

(Prijedlog Rješenja o izmjeni Rješenja o izboru 

 i imenovanju predsjednika i članova Skupštine JKP d.o.o. Vareš.) 

 

 

Nije bilo rasprave po ovoj tački dnevnog reda i predsjedavajući OV stavio je na 

izjašnjavanje Prijedlog Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru i imenovanju predsjednika i 

članova Skupštine JKP d.o.o. Vareš. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 17 glasova 

„ZA“ i 1 „SUZDRŽANIM“  ( odsutan vijećnik Branko Romić) glasom usvojeno  

 

Rješenje o izmjeni Rješenja o izboru i imenovanju  

predsjednika i članova Skupštine JKP d.o.o. Vareš. 
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Ad.8. 

(Prijedlog Rješenja o konačnom imenovanju predsjednika 

 i članova Upravnog odbora Javne ustanove Dom zdravlja Vareš.) 

          
 

U raspravi je učestvovao vijećnik Elvir Rožajac i iznio svoje mišljenje. 

 

Nije više bilo učesnika u raspravi i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje 

Prijedlog Rješenja o konačnom imenovanju predsjednika i članova Upravnog odbora Javne 

ustanove Dom zdravlja Vareš. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje da je sa 15 glasova 

„ZA“ i 3 „SUZDRŽANA“  (odsutan vijećnik Branko Romić) glasa  usvojeno 

 

Rješenje o konačnom imenovanju predsjednika i članova  

Upravnog odbora Javne ustanove Dom zdravlja Vareš. 

 

 

Ad.9. 

(Izvještaj o realizaciji Odluke općinskog fonda za vatrogastvo u 2018. godini.) 

 

 Otvorena je rasprava u kojoj su učestvovali vijećnik Kruno Riđić (postavio pitanje u 

vezi niske naplate naknade za vatrogastvo) i pomoćnik načelnika za Civilnu zaštitu Ibrahim 

Spahić koji je dao odgovor na postavljeno pitanje. 

 

 Zaključena je rasprava i predsjedavajući OV stavio je na izjašnjavanje Izvještaj o 

realizaciji Odluke općinskog fonda za vatrogastvo u 2018. godinu. 

 

Nakon izjašnjavanja vijećnika predsjedavajući OV konstatuje  da je jednoglasno sa 

(19 glasova „ZA“)  usvojen  

Izvještaj o realizaciji Odluke općinskog fonda za vatrogastvo u 2018.godini. 

 

Ad.10 

    ( Tekuća pitanja) 

Predsjedavajući OV upoznao je Vijeće sa pristiglom poštom i to: 

   

1. Zaključkom Skupštine JKP d.o.o. Vareš, broj: 969-12/18 od 20.12. 2018. godine u 

vezi neophodne nabavke adekvatne opreme za potrebe zimskog održavanja puteva i 

obavljanje drugih poslova. Zaključak je dostavljen i Općinskom načelniku. 

Predsjedavajući OV podsjetio je prisutne da je Vijeće u iznesenim diskusijama na 

današnjoj sjednici dotaklo se i ovog problema i da je OV donijelo zajednički stav da 

će se u narednom periodu nastojati iznaći finansijska sredstva kako bi se ojačalo JKP 

d.o.o. Vareš sa nabavkom potrebne opreme. 

U raspravi je učestvovao vijećnik Kruno Riđić i predsjedavajući OV koji je dao 

odgovor na postavljeno pitanje. 
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2. Vijećnik Kruno Riđić predložio je ispred Kluba DF Inicijativu Općinskom vijeću i 

Općinskom načelniku da na jednu od narednih sjednica pozovu se članovi 

Predsjedništva BiH gosp. Željko Komšić i gosp. Šefik Džaferović. O predloženom dao 

je pojašnjenje. 

Predsjedavajući OV sugerisao je vijećniku da Inicijativu pismeno uputi 

predsjedavajuće  kako bi se sprovela daljnja procedura u skladu sa Poslovnikom o 

radu OV. 

3. Sekretar OV Leon Pavlović informisao je Vijeće da su prijedlozi dostavljeni 

Skupštini ZDK u vezi Programa rada Skupštine ZDK za 2019. godinu ispred 

Općinskog vijeća, Općinskog načelnika i stranke DF bili u operativnom postupku na 

Vladi ZDK. O istom je dao  pojašnjenje.  

4. Vijećnik Elvir Rožajac zamolio je da se pokuša ubrzati proces prekategorizacije puta 

Šimin Potok-Ravne-Crna Rijeka Nišići. O istom je dao pojašnjenje. 

 

  

        Sastavni dio ovog Zapisnika je audio zapis sjednice.   

  Sjednica je završena u 17,00 sati.  
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